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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

Από το πρακτικό 1/2012 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου

ΘΕΜΑ  3  ο  :   «Επανέγκριση  ή  μη  αποφάσεων  δημοτικού  συμβουλίου

Φαρσάλων έτους 2010».

Στα Φάρσαλα και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα Τρίτη 24 Ιανουαρίου

2012 και ώρα 7 μ.μ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο

Φαρσάλων,  μετά  από  την  αριθμ.  965/20-1-2012  έγγραφη  πρόσκληση  του

Προέδρου (άρθρο 67 του Ν. 3852/2010), για συζήτηση και λήψη απόφασης στο

παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης.

 
Πριν από την έναρξη της συζήτησης του παραπάνω θέματος ο Πρόεδρος

διαπίστωσε ότι από τα 27 μέλη του Δ.Σ. ήταν:

            Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ   

Αντωνιάδης Ν  ικόλαος (Πρόεδρος)                                      

Μπαμπανίκας Δ. -Τσιάμπας Σπ.  -Χατζημήτρος Αν. -Δερλός Κ. 
Πουλαράκης Στ. -Ταστεμίρογλου Σ. -Νικολάου Β. -Παπαγεωργίου Χρισ. 
Αγγελακόπουλος Δ. Γεώρ. - Δασκαλόπουλος Δ. -Παπαδόπουλος Α. 
Συροπούλου Δ. -Φεγγίτης Δ. -Μολόχας Ασ. -Θεοχάρης Τρ. -Ίφου Μ. 
Αγγελακόπουλος Κ. Γεώρ. -Γκατζόγιας  Ν. -Κατσιαούνης Ε. -Γιαχνής Κ.  
Τριανταφύλλου Ν. & Νταφόπουλος Γ. 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ   Παντούδης Ι. -Γκίζας Δ. -Καπετάνος Χ. & 
Μπαλατσός Ε. οι οποίοι αν και κλήθηκαν νόμιμα δεν προσήλθαν.

 
Ο  Δήμαρχος   κ.  Αριστομένης  Καραχάλιος προσκλήθηκε  και  παρέστη  στη

συνεδρίαση.

Στη  συνεδρίαση  παραβρέθηκε  και  ο  κ.  Ευάγγελος  Μπετχαβάς δημοτικός

υπάλληλος για την τήρηση των πρακτικών.

Για το παραπάνω θέμα της ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο

στον Δήμαρχο ο οποίος ανέφερε τα εξής:

Υπάρχουν 23 αποφάσεις που ελήφθησαν κατά τη συνεδρίαση στις 30-4-2010

η  οποία  ακυρώθηκε  κατόπιν  προσφυγής  των  τότε  Δημοτικών  Συμβούλων  Θέμη

Αναστασίου, Αχιλλέα Γκουντόπουλου και Χρήστου Παπαδόπουλου, γιατί δεν υπήρχε

νόμιμη  απαρτία  και  μετά  από  σχετική  απόφαση  της  τότε  Γραμματέως  της

Περιφέρειας Θεσσαλίας και νυν Γενικής Γραμματέως Αποκεντρωμένης Διοίκησης,
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κας Καλλιόπης Γερακούδη η οποία πρωτοκολλήθηκε στο Δήμο στις 9/6/2010. 

Παρά ταύτα, η απόφαση αυτή απεκρύβη και φέρεται να εμφανίστηκε στον

πρακτικογράφο στις 9/10/2010, που όλως τυχαίως είναι ημέρα Σάββατο. 

Δημοτικά Συμβούλια απ’ ότι ξέρετε από την προκήρυξη εκλογών και μετά

δεν έγιναν, οπότε οι 23 αυτές αποφάσεις που λήφθηκαν στη συνεδρίαση αυτή, οι

ακυρωμένες, είναι ανύπαρκτες. 

Παρά ταύτα, στη πορεία των μηνών και του έτους κάποιες υλοποιήθηκαν,

κάποια έργα εκτελέστηκαν και βγήκαν ζητήματα και ευτυχώς το θέμα το οποίο

μας έδωσε την ευκαιρία να το δούμε, ήταν η σύνταξη του φακέλου για το έργο

του Απιδανού για να ενταχθεί στο ΕΣΠΑ, όπου  βρήκαμε ότι υπήρχε αυτή η

ακυρωτική που αφορά ευτυχώς όχι μελέτη, αλλά αφορά χρηματοδότηση από το

ΥΠΕΣ. 

Το  τι  προβλήματα  μπορεί  να  δημιουργήσει  αυτή  η  ακύρωση  των  23

αποφάσεων, θα τα δούμε στο μέλλον και θα βγαίνουν ένα προς ένα και για τα

οποία δεν ξέρω τι θα συμβεί.

Υπάρχει επί παραδείγματι στο πρώτο θέμα, η μελέτη της αξιοποίησης του

χώρου του πολιτισμού περιοχής Κατράνα. Το επόμενο είναι τα έργα κοινόχρηστων

χώρων του 2009. ουσιαστικά είναι το έργο του Βαρουσίου που εκτελείται την

ώρα αυτή τέρμα της πόλης, ανατολικά. 

Τεχνικές  παρεμβάσεις  του  Ρυζίου  είναι  το  επόμενο.  Εκτελέστηκε  προ

ολίγων, μάλλον τέλος του 2011. Το επόμενο, διαμόρφωση προσβάσεων στον Άγιο

Νικόλαο, είναι η σκάλα, ήδη ολοκληρώθηκε. Πρέπει να πληρωθεί ο εργολάβος ο

οποίος πληρώθηκε κατά ένα μέρος, και θα πληρωθεί και το υπόλοιπο. 

Είναι θέματα τα οποία έχουν, είχαν και θα έχουν σημασία και θα τα

βρίσκουμε μπροστά μας. Η υπηρεσιακή εισήγηση είναι να εγκριθούν αυτές οι

αποφάσεις σήμερα. 

Γιατί να εγκριθούν σήμερα; ας το εξηγήσει και η κυρία Ίφου που τότε

δεν εμφάνισε το έγγραφο της ακυρώσεως για να το ξαναφέρει στο Δημοτικό

Συμβούλιο τότε και να πάρει τις εγκριτικές. 

Όποιος δημοτικός σύμβουλος ψηφίσει υπέρ της έγκρισης αναλαμβάνει και

την ευθύνη που του αναλογεί.

Εγώ  και  η  υπηρεσία  εισηγείται  την  επανέγκριση  αυτών  των  αποφάσεων

θεωρώντας κατά βάση ότι δεν υπάρχει κανένα νομικό ζήτημα. Όσες πληρωμές

έγιναν,  ενδεχομένως  κακώς  να  έγιναν,  αλλά  παρά  ταύτα,  η  υπηρεσία  της

Επιτρόπου τις ενέκρινε.

 Θεωρώ, ότι μπορεί να γίνει ύστερη νομιμοποίηση. Έχουμε το δικαίωμα να

την κάνουμε γιατί είμαστε κυρίαρχο δημοκρατικό όργανο, αλλά δεν θεωρώ ότι

αυτό που σας λέω αποτελεί δέσμευση προς κανένα σύμβουλο να ψηφίσει θετικά,

και πρότεινε στους δημοτικούς συμβούλους την ψήφιση κατά βούληση

Η δημοτική σύμβουλος και πρώην Δήμαρχος Ίφου Μαρία δεν δέχτηκε ότι
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απεκρύβη  το  έγγραφο  γιατί  τα  θέματα  ήταν  πολύ  σοβαρά  και  υπήρχαν

δρομολογημένα έργα και πρότεινε την ψήφισή τους.

Ο δημοτικός σύμβουλος Φεγγίτης Δημήτριος είπε ότι θα καταψηφίσει τις

αποφάσεις γιατί δεν τις γνωρίζει και δεν μπορεί να πάρει θέση, αλλά να

γίνει μια συνεδρίαση και να συζητηθεί το κάθε θέμα χωριστά.

Ο δημοτικός σύμβουλος Νταφόπουλος Γεώργιος είπε ότι θα καταψηφίσει

τις αποφάσεις γιατί την προηγούμενη τετραετία συνέβησαν πολλά στον πρώην

Δήμο Φαρσάλων, όπως τουλάχιστον διαβάζαμε στον Τύπο.

 Ο δημοτικός σύμβουλος  Αγγελακόπουλος Κ. Γεώργιος διετύπωσε τη γνώμη

να μην εγκριθούν συλλήβδην οι αποφάσεις αυτές αλλά να γίνει νέα συνεδρίαση

και να συζητηθεί και ψηφιστεί χωριστά η κάθε μία. 

Διαπιστώνοντας  ο  Πρόεδρος  ότι  μεταξύ  των  συμβούλων  υπήρξαν

διαφορετικές απόψεις έθεσε το θέμα σε ονομαστική ψηφοφορία.

Υπέρ της επανέγκρισης των αριθ. 64 μέχρι και την 86/2010 αποφάσεων

ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ίφου Μαρία και Θεοχάρης Τριαντάφυλλος.

Κατά  της επανέγκρισης των αριθ. 64 μέχρι και την 86/2010 αποφάσεων

ψήφισαν οι υπόλοιποι παρόντες δημοτικοί σύμβουλοι και ο Πρόεδρος του Δ.Σ. 

Ύστερα από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει

σχετικά.

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Αφού έλαβε υπόψη του:

1) Την εισήγηση του Δημάρχου 

2) Τις τοποθετήσεις των δημοτικών συμβούλων και  

3) Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

Δεν επανεγκρίνει τις από αριθ. 64 μέχρι και 86/2010 αποφάσεις του Δ.Σ.

,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,

Η παραπάνω απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 3/2012.

Αφού αναγνώστηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως ακολούθως:

 
       Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                            ΤΑ ΜΕΛΗ

  Νικόλαος Αντωνιάδης                             (ακολουθούν υπογραφές)

Ακριβές Αντίγραφο

Φάρσαλα 6-3-2012

Ο   Δ Η Μ Α Ρ Χ Ο Σ

ΑΡΙΣΤΟΜΕΝΗΣ  ΚΑΡΑΧΑΛΙΟΣ
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